
Vragen voor de rondvraag in de commissie Samenleving 26 februari 2020 

(op volgorde van binnenkomst) 

 
Vraag HvB (Marielys Roos) over Bbz uitgaven en FBA Adviesgroep 

In het kader van uitgaven Bbz Bloemendaal zijn de middelen in de jaren 2015 t/m 2018 EUR 120k. 

De uitgaven die ten laste van Bbz komen bedragen afgerond EUR 60k. Dat betekent dat de helft 

van het budget opgaat aan kosten. Deze kosten worden in rekening gebracht door FBA 

Adviesgroep. 

1. Waarom wordt FBA ingehuurd? Kan de gemeente dit niet zelf? Dat scheelt een hoop 

geld; 

2. Als de gemeente dit niet kan, waarom dan FBA? Er zijn nl ernstige klachten bij ons 

binnengekomen over de werkwijze van dit bureau. Bent u op de hoogte van deze 

klachten? 

3. Vindt u zelf ook niet dat het onverantwoord duur is wanneer 50 procent van het budget 

opgaat aan een adviseur terwijl dat geld voor iets anders, nl voor ondersteuning is 

bedoeld? 

4. Wat gaat u doen aan de klachten? Gaat u met een andere dienstverlener in zee? 

 

Nb: Over ons 

FBA Adviesgroep is sinds 1998 een onafhankelijk adviesbureau gespecialiseerd in 

ondernemersregelingen waaronder het Bbz en de wet Ioaz. Onze Bbz-adviseurs en 

ondernemerscoaches zijn allen zelfstandig ondernemer. Reden waarom we snel, deskundig, 

helder & vanuit praktijkervaring adviseren. Wij geloven dat ondernemers de gangmakers 

zijn van onze economie. Daar maken wij ons dan ook hard voor. 

 


